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GEMEENTERAAD        STAD MECHELEN 
 

INDIENING VRAAG* 

 

Voor behandeling in de gemeenteraad van 25 april 2017 
Indiener : sp.a fractie – Bert Delanoeije  
 

Vraag/interpellatie (omschrijving) :  bos van Loos 
 

Mechelen is een erg bosarme regio, maar als we dan bos  hebben is het top.  Dat 
moest zelfs Joke Schauvliege erkennen. In de lijst van meest kwetsbaar waardevolle 

bossen die op 31 maart 2017 werd gepubliceerd kreeg ook het "bos van loos " in 
Muizen met een score van 24,25 een prominente plek. 

 
Het bos van Loos was al een bos toen graaf de ferraris in 1778 zijn kaarten tekende. 

Die oude bosbodem is  één van de redenen waarom het biologisch zo waardevol is. 
Zo'n ecosysteem, dat zoveel honderden jaren nodig had om te worden wat het nu is, 

kan je niet zomaar  vervangen; daar heb je opnieuw zoveel honderden jaren voor 
nodig. Daarom moeten we die zeldzame plekken levend erfgoed koesteren . 

 
Mensen houden van bos en meer dan 93 % van de Vlamingen en bij uitbreiding dus 

ook de Mechelaars vinden het belangrijk om binnen wandelafstand een bos te 
hebben. Om de muziek van de vogels, om rust te vinden, om zuurstof te produceren , 

om CO2 vast te leggen, om als mens gezond te blijven. 

 
In het najaar  lieten  al 650 Mechelaars duidelijk weten dat het Bos van Loos 

belangrijk voor hen is als groene long. Als binnenkort de wijk spreeuwenhoek vorm 
krijgt wordt  dit bos ongetwijfeld snel voor nog veel meer mensen "hun"  bos binnen 

"genietbereik". 
 

In de plannen voor Spreeuwenhoek werd een weg door het bos getekend, dat 
betekent een hele hap uit dit unieke en zeldzame bos. 

 
Met de opname van ons bos in de lijst met meest kwetsbaar waardevolle bossen van 

Vlaanderen geeft nu ook Vlaanderen duidelijk aan dat het bos bewaard moet worden. 
 

De bomen staan er nog, de vogels zingen er nog volop, het is dus nog niet te laat om 
de plannen hier nog aan te passen. Eigenlijk willen we allemaal dat het bos van Loos 

met z'n grote oude unieke bomen in z'n hele glorie bewaard blijft. 

Laat ons samen nadenken hoe we het bos helemaal kunnen bewaren zonder de 
ontwikkeling van de wijk te vertragen. 

 

http://www.google.be/imgres?q=logo+mechelen&hl=nl&sa=X&tbo=d&biw=1920&bih=1023&tbm=isch&tbnid=HEiqVVNQ49QHmM:&imgrefurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/partners.php&docid=ieUunlNVXHapWM&imgurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/logo_mechelen.png&w=237&h=497&ei=MczuUPK2CLDK0AWsr4CACA&zoom=1&iact=hc&vpx=270&vpy=102&dur=1030&hovh=325&hovw=155&tx=96&ty=172&sig=108341966036169924650&page=1&tbnh=153&tbnw=73&start=0&ndsp=61&ved=1t:429,r:3,s:0,i:130


Wij vragen dat het stadsbestuur zich wil engageren om dit uniek stukje  levend 

erfgoed, dat door de hele wijk gekoesterd wordt,  in z'n geheel te bewaren; voor de 
Mechelaars  en voor alle nieuwe bewoners van de wijk binnenkort. 

 
Hoe zou de stad dit op korte termijn concreet kunnen en willen aanpakken?    

Wij staan ter beschikking om hiervoor samen  een oplossing uit te werken. 
 
 

 
 

Bert Delanoeije         20 april 2017 
 

 
*indiening uiterlijk 5 dagen vóór de vergadering (voor vergadering  dinsdag is dit op donderdag), bij voorkeur 

vroeger, teneinde de administratie toe te laten de vraag/interpellatie te onderzoeken  

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be (bij voorkeur), of bezorgen aan stadhuis 

Mechelen, afdeling bestuurlijk beheer (dienst notulenbeheer), Grote Markt 21, 2800 Mechelen. 
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